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Bartłomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

INTERPEOA 

Łódź, dnia 6.10.22 r. 

Sz.P. Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 

Proszę  o informację, kto pokrywa koszty energii elektrycznej w związku z 

instalacjami w Parku Źródliska (Park Miliona Świateł). 

Jeśli pokrywa je miasto to proszę  o informację  jakie były to koszty w zeszłym 

roku. Proszę  o informację  czy jest możliwość  rozwiązania umowy w przypadku 

znacznego wzrostu cen energii elektrycznej i wyłączenia instalacji w parku. 

Proszę  też  o przedstawienie łącznego kosztu jaki miasto poniosło z zeszłym roku 

w związku z instalacjami w Parku Źródliska oraz jakie były zyski z tego tytułu. 
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